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Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

"Mikor vezetik be az on-line jegyvásárlás lehetőségét Magyarországon?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kóka János gazdasági és
közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Koszorús László, országgyűlési képviselő (Fidesz-MPSZ) vagyok . Mivel lakhelyem és
munkahelyem magyarországi viszonylatban elég messze esik egymástól, jogosítvány
hiányában, gyakran utazom vonattal .
A jegyemet legtöbbször az utazásom előtt, a jegypénztárakban vásárolom meg, de a kígyózó
sorok miatt akár több órával előbb is kénytelenek vagyok kimenni az állomásra . Ezen a
helyzeten - véleményem szerint - segítene az on-line jegyvásárlási rendszer bevezetése .

Ezért kérdezem a Miniszter Urat, milyen határidővel vezetik be Magyarországon az
on-line jegyvásárlást, s eddig milyen lépéseket tettek a 21, századi, utasbarát rendszer
előkészítésére?

Várom válaszát .

Koszorús László
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

